
Även i år har det spolats is vid tulpanen till elevernas stora glädje. Fysisk aktivitet är viktigt för 
barnens inlärning och skridskoåkning är en populär aktivitet.

Nu har vi en ny skola som snart är färdigbyggd,  där elever från förskoleklass till åk 9 ska 
samsas om ytorna runt skolan. Det gör att det behöver finnas yta avsatt för en skridskois 
som snabbt kan spolas och underhållas dagligen då den kommer att användas av många 
elever på lektionstid och raster och  fritids under eftermiddagarna. Det innebär att det 
kommer att vara ett hårt tryck med många elever som ska lära sig åka skridskor. Isbanan vid 
Tulpanen används i dagsläget av eleverna från åk f-6 mellan kl 8-16 varje dag, därför är det 
viktigt att isen vid den förhoppningsvis nya placeringen på Lekebergsskolan är åkbar under 
dagtid. Det behöver nu beslutas om var isbanan ska ligga, hur den ska utformas och hur och 
vem som ansvarar för spolningen. 

Kristdemokraterna vill

• att det tas fram  en plats för en isbana vid nya Lekebergsskolan med någon form av 
sarg runt. 

• att det utreds om det behövs flera isbanor då flera årskurser ska nyttja dessa.

• att det utreds när isen ska spolas för att passa skolans verksamhet

• att det redan i vår/sommar beslutas om vem som ska ansvara för spolningen vid 
Lekebergsskolan nästa vinter 

• att det skrivs ett avtal med en lokal förening eller tex brandkåren för spolning av 
isbanan. 

                                           

                Kristdemokraterna i Lekeberg                           

Ulrika Ingvarsson Jonas Hansen        


